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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Bestuur en Financiën, gehouden op 
dinsdag 14 juni 2023 om 19:30 uur in de Maarssenzaal, Boom en Bosch in Breukelen. 
 
Aanwezig Agendapunten 
Voorzitter Lukas Burgering 
Raadsadviseur Jacqueline Willenborg 
 
De leden 
Lokaal Liberaal Bas Verwaaijen 1 t/m 5 
VVD Lucas van Hattum 1 t/m 4 
VVD Babet de Vries 5  
D66         Rens Ulijn              1 t/m 3 
D66         Peter van Dam             4  
D66         Mark Tasche             5  
GroenLinks Albert Gemke 1 t/m 5 
Streekbelangen Marieke Vis- Versloot 1 t/m 5  
CDA Marlous Scherpenzeel- van Schie 1 t/m 5 
PvdA André Kooij 1 t/m 5 
ChristenUnie-SGP Frans de Ronde 1 t/m 5 
Samen Stichtse Vecht Riëtte Habes 1 t/m 5 
SP Giovanni Janssen 1 t/m 5 
BVNL Wim Ubaghs 1 t/m 3 
BVNL Folkert Algra 4 en 5  
Het Vechtse Verbond Nick Jansen 1 t/m 3 
Het Vechtse Verbond Mieke Hoek 4 en 5 
 
Burgemeester en Wethouders 
Ap Reinders Burgemeester 
Arjan Wisseborn VVD 
 
 
1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.   
 

2. Vaststellen van de agenda. 
 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Communicatieplan  
Dik van ’t Hof spreekt in, hij mist de connectie met de burgers in het communicatieplan. De 
afstand tot de burgers is groot, de inwoners zijn niet betrokken bij het communicatieplan en het 
is niet duidelijk wat zij willen.  
 
De volgende opmerkingen zijn gemaakt: 
- Blij met element om naar lokale online publiciteitskanalen zoals inwonersgroepen te gaan  
     kijken 

- wanneer gaan we aan de wettelijke eisen i.k.v. toegankelijkheid voldoen, goed meenemen in 
de aanbestedingseis wanneer we het RIS opnieuw gaan aanbesteden in 2025 

- hoe kunnen we het plan smart maken met kpi’s om te meten of inspanningen ook echt 
effectief zijn geweest 

- laten we het gewoon doen, werkende weg zien hoe het uitpakt 
- punt van zorg is de jongerenparticipatie, jongeren zijn wat onderbelicht in dit plan, hen actief  
     betrekken, Lucas van Hattum wil best met de griffie meedenken hierover 
- ‘We stellen ons ten doel om alle inwoners bij de raadscommunicatie te betrekken’, dit is niet  
     realistisch. 
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- Link naar de buitenwereld houden maar hoe gaan we dat doen, evalueren en bijsturen 
- VAR gemeentepagina weer terugbrengen voor oudere inwoners  
- Opstellen handleiding voor insprekers, wat kan men verwachten 
- Communicatie is dynamisch 
- Differentiatie in de kernen  

 
Een samenvatting van de reactie van Burgemeester Reinders: 

- Het plan is geen blauwdruk, we houden oog voor veranderende behoefte in de samenleving 
en nieuwe communicatiekanalen 

- Fte voor communicatie bij de griffie is 22 uur dus er moeten keuzes worden gemaakt in wat 
te doen 

- De toegankelijkheid heeft zeker aandacht en wordt meegenomen bij de nieuwe aanbesteding  
- Jongerenparticipatie heeft de aandacht, er komt een werkgroep raadscommunicatie waarin 

ook jongeren zitting kunnen nemen 
- Destijds is besloten uit bezuinigingsoogpunt de gemeentepagina in de VAR te beëindigen, 

steeds meer ouderen worden ook digitaal vaardig 
- Doet oproep om ook berichten van de griffie op sociale media te retweeten of liken, 

communicatie is van ons allemaal, streven is bereik zo groot mogelijk te maken 
- Onlangs zijn studenten van de school voor journalistiek uitgenodigd om hen te informeren 

over de gemeente en het raadswerk. 
 

 → Kan als hamerstuk naar de raad van 27 juni 2023. De burgemeester zal daarbij een publieke 
oproep te doen aan jongeren om mee te doen. 

 
 Actiepunt burgemeester Reinders: in raad bij dit hamerstuk oproep doen aan jongeren 

om mee te doen. 
 
4. Vaststellen Reglement van orde voor de raad 2023 en Verordening op de   

 commissies 2023 
 
        De voorzitter zegt dat n.a.v. een opmerking van D66 de zin in het raadsvoorstel  
        b. inspreken voor onderwerpen vreemd aan de agenda alleen in de commissie en  
            in de raadsvergadering afschaffen; 
        als volgt wordt aangepast:  
        b. inspreken voor onderwerpen vreemd aan de agenda alleen mogelijk in de  
            commissie, in de raadsvergadering afschaffen; 
 

De volgende opmerkingen zijn gemaakt: 
- Een aantal fracties wil toch het inspreekrecht voor inwoners in de raad nu nog behouden,  
     sommigen stellen dat de inwoner het recht moet blijven behouden om de raad toe te spreken,  
     tussen commissie en raad kunnen zaken anders komen te liggen, of alleen bij majeure  
     onderwerpen (te beoordelen door burgemeester of presidium) of bij calamiteiten, de opdracht  
     ligt er in punt 2a de werkgroep werkwijze raad dit door te ontwikkelen maar er is nu nog geen  
     goed alternatief, van belang is een goede positionering van de inwoners t.o.v. de raad  
- Is de pilot representatief geweest, er waren niet echt grote onderwerpen de afgelopen  
     maanden  
- Inspreektekst op RIS plaatsen zodat iedereen zich goed kan voorbereiden 
- moeite met de mogelijkheid om agendapunten direct in een commissie als hamerstuk te  

agenderen en met het draagvlak (2 fracties, 5 zetels) dat vooraf nodig is om een onderwerp 
op de agenda te zetten in te voeren, reglement voor het presidium moet ook aangepast 
worden 

- Aandacht voor (eenvoudig) taalgebruik in de stukken 
- Naast inspraakmogelijkheden in de commissie kunnen inwoners de raadsleden ook op  
     andere manieren benaderen, dus inspreken in raad kan vervallen 
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- Sommige fracties willen de pilot nog voortzetten omdat er nog zaken onduidelijk en  
     onvoldoende uitgewerkt zijn  
- Iedere fractie heeft recht om standpunt te verwoorden, efficiency is goed maar spreektijd mag  
     niet ten koste van politieke debat gaan 
- hamerstuk staat geagendeerd na sluiting vergadering, wat kan een fractie ermee als er een  
     omissie in het stuk zit. 
 

Een samenvatting van de reactie van Burgemeester Reinders: 
- Blij dat de pilot is gedaan en nu het gesprek wordt gevoerd 
- Belangrijkste overweging voor inspraak inwoners is geweest dat men invloed moet kunnen  
     uitoefenen en dat kan niet in de raad, er is alternatief: het inspreekrecht in de commissie is   
     verruimd, inspraak raad is bottleneck maar daarvoor krijgt de werkgroep vervolgopdracht 
- ⅔ wil veranderingen nu invoeren volgens de enquête 
- Oproep vervolgstappen te zetten, op termijn is wijziging altijd mogelijk 
- Er is nu geen noodzaak om reglement van presidium te wijzigen maar dat kan op later  
     moment 
- Check raadsvoorstel op begrijpelijke taal 
- Als presidium hamerstuk voor commissie agendeert staat raadslid ook nog andere  
     instrumenten ter beschikking om voorstel van de agenda af te halen. 

 
De fracties gaan in meerderheid akkoord met de andere voorstellen dus wordt er gediscussieerd 
over hoe nu verder. Moeten we het voorstel knippen, voorstel voor wijziging verordening 
commissies alleen door? Uiteindelijk wordt besloten dat de fracties dan een amendement op het 
voorstel kunnen indienen om het inspreekrecht in de raad nu niet te schrappen. Alleen Het 
Vechtse Verbond acht het voorstel niet besluitrijp. Het voorstel gaat door naar de raad als 
bespreekstuk.   

 
 → Kan als bespreekstuk naar de raad van 27 juni 2023 i.v.m. aangekondigd amendement door 

Streekbelangen.   
 

5. Jaarstukken 2022 
 
Er worden complimenten uitgesproken voor beter leesbare, begrijpelijkere jaarstukken, ze zijn 
transparanter, de mijlpalen zijn concreter en ook Pepperflow wordt gewaardeerd. 2022 was een 
moeilijk jaar met de oorlog in Oekraïne met als gevolg opvang vluchtelingen, de energiecrisis, 
energiearmoede en daarnaast te tekorten bij TIM SV. De organisatie was nog niet op orde, hier 
is prioriteit aan gegeven en de hoop is dat dit de komende jaren verbetert. Toch is er sprake van 
een voordeling jaarresultaat, dat is positief maar betekent ook dat er ambities niet zijn 
gerealiseerd.  

  
 De volgende opmerkingen zijn gemaakt: 

- Behoefte aan meer duiding door college, meer reflectie over wat goed en minder goed is 
gegaan 

- Trots op de wijze waarop wij vluchtelingen uit Oekraïne hebben opgevangen, problemen bij 
de inschrijving verholpen, dank aan de ambtenaren voor hun inzet, voor Oekraïne is veel 
meer ontvangen dan uitgegeven hoe is dit verschil te verklaren 

- Uitgestelde ambities inlopen, waarbij gevreesd wordt voor hogere kosten materiaal en  
     personeel 
- Er zijn de juiste keuzes gemaakt en prioriteiten gesteld 
- Monitoren ontwikkeling van uitgestelde werkzaamheden/taken, hoe gaat dit gebeuren 
- Hoe worden de verbetervoorstellen uit het accountantsverslag gemonitord, heeft  
     auditcommissie hierin een rol door raad periodiek te informeren 
- Destijds besloten subsidieregister in p&c cyclus op te nemen (initiatiefvoorstel D66), doordat  
     subsidieregister 2022 nog niet openbaar is wordt mogelijkheid van controle gemist 
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- Wens tot verder terugdringen inhuur 
- Op alle kengetallen scoort de gemeente goed, weerstandscapaciteit is ruim voldoende; de  
     financiële positie is heel goed, ‘het geld klotst tegen de plinten’ 
- Hoge kosten afvalinzameling, hoe gaat dat volgend jaar, is er een reserve 
- Groenafval is gestegen is er een plan om de kosten terug te brengen 
- Hebben we externe expertise nodig, er gaat veel geld naar externe onderzoeksbureaus 

 
 
 
Een samenvatting van de reactie van wethouder Wisseborn: 

- Aandacht voor verklaren jargon (Plan Do Check Act) 
- Van Rijk geld ontvangen voor bestrijden crisisopvang vluchtelingen uit Oekraïne, er is sprake  
     geweest van meevallers in de kosten van verbouw, er is geen overhead toegerekend, locatie    
     Planetenbaan eindigt dus er moet een andere locatie verbouwd worden, voor 2023 kan het  
     financieel anders uitpakken, er geldt geen terugbetalingsregeling 
- T.a.v aanbestedingen loopt een intensief traject, nieuwe aanbesteding voor inhuur is in de  
     markt gezet, rechtmatigheidsbeoordeling college in 2023 zal volgens dezelfde criteria als die     
     van de accountant plaatsvinden, streven is in 2024 binnen de norm te blijven 
- Monitoring op de aanbevelingen is in de auditcommissie besproken, in auditcommissie   
     periodieke terugkoppeling, mocht dat nodig zijn dan kan ook de raad worden geïnformeerd 
- Voor het afval is de raadswerkgroep ingericht, afvalkosten moeten budgettair neutraal zijn 
- Er is een gezond weerstandsvermogen, tekorten bij TIM hadden reden kunnen zijn om  
     bezuinigingsronde te doen is niet voor gekozen 
- financiële positie gaat veranderen, voor 2026-2027 is er geen sluitende begroting, uitspraken  
     vandaag bij VNG congres van minister Hanke Bruins Slot stemmen niet optimistisch 
- wethouder zegt toe te gaan kijken in hoeverre tegemoet kan worden gekomen aan de vraag  
     om subsidieregister in p&c documenten op te nemen, i.k.v. verdere verbetering van de  
     begroting. 
- Jaarstukken zijn objectieve weergave van de werkelijkheid, bij meer duiding geeft politieke  
      inkleuring, meer reflectie prima, duiding is lastig. 

 
 → Kan als hamerstuk naar de raad van 27 juni 2023.   
 
Toezegging wethouder Wisseborn: kijken in hoeverre tegemoet kan worden gekomen op de 
vraag om subsidieregister in p&c documenten op te nemen, i.k.v. verdere verbetering van de 
begroting. 
 
6. Staat van de organisatie 

Vanwege het tijdstip besluit de commissie dit punt te verschuiven naar de commissie van 
september. Verzoek is wel de cijfers te actualiseren. 

 
 
Hierna sluit de voorzitter de vergadering om 23:20 uur. 
 
 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
 
15-6-2023 
JW 
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